



Hong Kong Youth Dance Association

2022 Asian Elite Dance Competition
(Asia-Pacific Virtual competition)
亞洲精英舞蹈大賽 (亞太區線上賽)

~ **章程 Rules and Regulations** ~

Application Period : 01 March – 08 April , 2022.
報名日期 : 2022 年 3 月 01 日 - 2022 年 04 月 08 日

Video Submission Period : 01 March – 10 April , 2022.
影片提交日期 : 2022 年 3 月 01 日 - 2022 年 04 月 10 日

Organizer : Hong Kong Youth Dance Association
主辦機構 : 香港青少年舞蹈總會



Registration Fee	Solo - USD120 per Entry
參賽費用	每項獨舞 - USD120
	Ensemble - USD140 per entry
	每項群舞 - USD140
Application Link	https://www.hkyda.org/
報名網站	
Eligibility	This Virtual Competition is designated for overseas contestants who cannot participate in any Regional Competition in Mainland China. Contestants from Mainland China should join AEDC regional competition in various provinces.
參賽資格	是次網上賽是為未能到中國內地參加分區賽的海外選手而設，而身處中國內地選手可參加於不同省份舉行的亞洲精英舞蹈大賽分區賽。
Item	(A) Classical Ballet Solo
項目	芭蕾舞 獨舞
	(B) Jazz and Contemporary Solo
	爵士舞 & 現代舞 獨舞
	(C) Classical Ballet, Jazz, Contemporary Ensemble
	芭蕾舞, 爵士舞, 現代舞 群舞



Age range and Category of competition 比賽組別及年齡

(A) Ballet Solo 芭蕾舞獨舞

	Category 組別	Cat. Code 組別代號	Age 年齡	Date of Birth 出生日期
BALLET Solo 芭蕾舞	Pre-Level 幼兒組	BA.PLV	Age 4-5	2016 年3月 2日 - 2018 年3月1日 02 March 2016 - 01 March 2018
	Children 兒童組	BA.CHD	Age 6-8	2013 年3月 2日 - 2016 年3月1日 02 March 2013 - 01 March 2016
	Pre Competitive A 預備組	BA.PCA	Age 9-10	2011 年3月 2日 - 2013 年3月1日 02 March 2011 - 01 March 2013
	Pre Competitive B 預備組	BA.PCB	Age 11-12	2009 年3月 2日 - 2011 年3月1日 02 March 2009 - 01 March 2011
	Junior 初級組	BA.JR	Age 13-15	2006 年3月 2日 - 2009 年3月1日 02 March 2006 - 01 March 2009
	Senior 高級組	BA.SR	Age 16 or above 16歲以上	2006 年3月1日或之前 On/Before 01 March 2006

◆All contestants prepare one variation & should not exceed 3 minutes

◆ 所有組別可自行選擇一段獨舞 & 不得超過3分鐘

◆ **Pointe Shoes 足尖**

◆Female contestants in Pre-Level, Children and Pre-competitive A & B should perform in ballet soft shoes.

◆Female contestants in Junior & Senior can decide whether to perform en pointe shoes or not

◆ 幼兒組, 兒童組 & 預備組 之女參賽者均以芭蕾舞軟鞋演出

◆ 初級組 & 高級組之女參賽者均可自行決定用芭蕾舞足尖鞋表演與否。



(B) Jazz or Contemporary Solo 爵士舞 & 現代舞 獨舞

	Category 組別	Cat. Code 組別代號	Age年齡	Date of Birth 出生日期
Jazz or Contemporary Solo 爵士/現代舞	Pre-level 幼童組	JZ.PLV / CO.PLV	Age 4-6	2015 年3月2日 - 2018 年3月1日 02 March 2015 - 01 March 2018
	Children 兒童組	JZ.CHD / CO.CHD	Age 7-11	2010 年3月2日- 2015 年3月1日 02 March 2010 - 01 March 2015
	Senior 高級組	JZ.SR / CO.SR	Age 12-16	2005 年3月2日- 2010 年3月1日 02 March 2005 - 01 March 2010
	Open 公開組	JZ.OPN / CO.OPN	Age 17 or above 17歲以上	2005 年3月 1日或之前 On/Before 01 March 2005

- All contestants prepare one variation & should not exceed 5 minutes
所有組別可自行選擇一段獨舞 & 不得超過 5分鐘

(C) Ensemble 群舞

	Category 組別	Cat. Code 組別代號	Age年齡	Date of Birth 出生日期
BALLET Ensemble 芭蕾舞群舞	Junior 初級組	ENBA.JR	Age 6 -11	2010 年3月2日- 2016 年3月1日 02 March 2010- 01 March 2016
	Senior 高級組	ENBA.SR	Age 12 or above 12 歲 以上	2010 年3月1日或之前 On/Before 01 March 2010
Jazz / Contemporary Ensemble 爵士/現代 群舞	Pre-level 幼童組	ENJZ.PLV / ENCON.PLV	Age 4-6	2015 年3月2日 - 2018 年3月1日 02 March 2015 -01 March 2018
	Children 兒童組	ENJZ.CHD / ENCO.CHD	Age 7-11	2010 年3月2日- 2015 年3月1日 02 March 2010- 01 March 2015
	Senior 高級組	ENJZ.SR / ENCO.SR	Age 12 or above 12 歲 以上	2010 年3月1日或之前 On/Before 01 March 2010

- 2 people or above 2人或以上
- Each Group Dance should not exceed 5 minutes. (Any Group Dance exceeding 5 minutes will be subject to penalty and deduction of marks.) 每組舞段時間不得超過5分鐘(超時將以違規計算並扣分)
- Group Dance category is determined by the age of the eldest contestant in the dance piece
群舞是以舞段當中年齡最大的參賽者作準



Notes 備註：

• **Award 獎項**

- All Ballet Soloists who are awarded Gold, Silver, Bronze Medal will be qualified to enter the AEDC Final Competition. 獲得芭蕾舞獨舞組別金，銀，銅獎得獎者，均可取得資格進入AEDC總決賽。

All winners will be awarded an electronic certificate, including every dancer of the ensemble dance. 以上每位獲獎參賽者均獲發電子證書 (包括每位群舞表演者)。

• **Scholarship 獎學金**

- USA Florida Next Generation Ballet Summer Intensive
- Elmhurst Ballet School in Association with Birmingham Royal Ballet Summer School
- Singapore Yan Ballet Short Term Intensive
- Indonesia Marlupi Dance Academy Short Term Intensive
- Hong Kong Youth Dance Association Summer Intensive
- World Ballet Art Competition Grand Prix Live Stream Master Class

• **Registration 報名方法**

- Please register through online web site & upload the necessary documents <https://www.hkyda.org/aedc> if any queries may contact us at aedc@hkyda.org
- 請於網站填寫報名表格&上傳所需文件 <https://www.hkyda.org/aedc>, 如有疑問請聯絡我們 aedc@hkyda.org



Notes 備註 :

- **Form of payment 付款方式**
 1. Bank in cheque or bank transfer in HK (Hong Kong Youth Dance Association Ltd)
DBS Bank A/C Number: 016-478-001243985
轉賬至「香港青少年舞蹈總會有限公司」星展銀行 016-478-001243985
Or
 2. Fast Payment System FPS (For HK Participants only 香港參賽者)
FPS ID no. 轉數快 - 識別號碼 - 166966143
 3. Overseas Bank Transmit

Account Name	Hong Kong Youth Dance Association Limited
BANK NAME	DBS BANK (HONG KONG) LTD
BANK ADDRESS	11/F, The Center , 99 Queen's Road Central, Central, HK
BANK CODE	016
BRANCH CODE	478
SWIFT CODE	DHBKHKHH
CNAPS CODE	9895 8400 1602
Account Number	000986709 (foreign currency)

4. PayPal

*** 🙅🏻🙅🏻 Online step of payment *EXCEPT* PayPal ***

Your submission has been received!

You will be given contestant no. by email soonest . Please do not sent us any email without contestant no. and information.

If not receive our feek back within one week , please feel free to contact us at aedc@hkyda.org.

All the best & thank you for your supporting



- **Decision**

HK Youth Dance Association has the right to all final decisions of the rules and regulations, and the results of competition. All distribution of this competition award, medal, scholarship and prize is final and irrevocable. AEDC Jury reserves the right not to offer any published award, medal, scholarship or prize if no suitable candidate is identified. 對於本賽事的所有規則及賽例和賽果，HKYDA擁有最終決定權，所有頒發獎項及獎學金之結果，參賽者均不得異議。若未有參賽者符合獲獎要求，AEDC 裁判團可決定把有關獎項懸空。

- **Important Notification**

Participants will be disqualified if we found that the video has been manipulated or does not comply with our recording guideline. The registration fee will not be refunded as well.

如有發現錄影片段偽造或不合規定，參賽片段將被取消資格。而參賽費亦不獲發還。

- Result will be announced on/before 30 April,2022 on our web site , Face Book , IG & through email individually. 結果將於 4月30日或之前在 hkyda.org 網頁, FB, IG 公佈及個別郵件通知。
- Regardless of any circumstances, the registration fee is non refundable & non transferable. 所有參賽費用，不接受任何理由的退款或轉讓申請。



Video Recording Guidelines

1. The video should start with the entrant holding an A4 paper, stating his/her name, group and contestant number. Followed by his/her dance right after.
2. The video should be recorded in one take from start to finish without any splicing or altering.
3. The video should be filmed from the front, at eye level.
4. Full body of the entrant should be visible and in focus at all times during the recording.
5. No camera movement is allowed apart from panning to left and right, if the studio's depth is insufficient.
6. Please ensure the background to be clean and tidy.
7. Avoid wearing costumes or leotards that are the same colour as background.
8. Music should be 'live' and clearly recorded in order to show the entrant's musicality.
9. No editing is allowed.
10. **The video should be recorded in either 720p or 1080p, with the format of.mp4/.avi/.mov/.mpeg**

Video Submission

1. All videos should be sent to “aedc@hkyda.org” by link on or before 10 April,2022.
2. Both video file name and email subject should be indicated as “Contestant no._Group_English Name” (e.g. BA.CHD.001-Lee Ho Ho OR JZ.JR.201-Siu Mai Mai) Once received your registration form, you will be given the contestant no by an email.
3. Any late submission may result in disqualification.

Competition Result

1. All dances will be judged by designated adjudicators, taking the average of all scores.
2. All competition results will be announced on/before 30 April,2022.
3. Mark sheet and e-certificates will be sent to the registered e-mail on or before end of May,2022.

Please email “ aedc@hkyda.org ” for any further enquiries.



影片錄影指引

1. 影片開始時，參賽者應手持A4紙,上寫其參賽者的姓名、組別和參賽編號。
2. 隨即緊接着參賽者的比賽舞蹈。
3. 影片應從頭到尾全部錄影一氣呵成，不可在舞蹈中間進行任何拼接。
4. 影片錄製時應保持水平及從正面拍攝。
5. 影片錄製時，參賽者的全身需維持聚焦及可見。
6. 影片錄製時不可移動攝錄機。如舞蹈室的深度不足，則可左右平移攝錄機。
7. 請確保背景整潔。
8. 請避免穿著與背景顏色相同的服裝或舞衣。
9. 音樂需於參賽者舞蹈時即場錄影，以顯示參賽者的音樂感，不可後期添加。
10. 任何影片編剪輯均不允許。
11. 視頻應以720p或1080p格式錄製，格式為.mp4/.avi/.mov/.mpeg。

視頻提交

1. 所有影片應於2022年4月10日或之前以鏈結電郵至 aedc@hkyda.org。
2. 影片檔案註名和電子郵件主題均應標為“組別-參賽號-英文姓名”(例子: **BA.CHD.001-Lee Ho Ho OR JZ.PLV.101-Siu Mai Mai**)
3. 一經網上報名，參賽編號將會以郵件發出通知
4. 逾期遞交影片可被取消參賽資格。

比賽結果

1. 所有參賽片段將由指定評委進行評審，取其平均分。
2. 所有比賽結果將在2022年04月30日或之前公佈。
3. 評分紙及證書將在2022年05月或之前電郵至其登記電郵地址。

如有任何疑問，請電郵至 aedc@hkyda.org。